

ARRÊTE N° 19 DE 1984 RELATIF À LA DÉCENTRALISATION  
Décret N° 19 de 1984 relatif à la décentralisation  
Decentralization (Date of By-election of  
Banks and Torres Local Government Council) Order No. 19 of 1984

To declare the date for the start of the by-election for councillors to the Banks and Torres Local Government Council.

WHEREAS

(a) There are four vacancies in the office of four elected members of the Banks and Torres Local Government Council, one seat each being vacant in the Area Councils of Merelava, Gaua-Merig, Mota and Motalava; and

(b) By-elections need be held in the said Area Councils to fill the said vacancies in accordance with section 11 of the Decentralization Act No. 11 of 1980;

THEREFORE, IN EXERCISE of the power contained in section 6(2) of the Decentralization Act No. 11 of 1980 as amended, THE ELECTORAL COMMISSION HEREBY MAKES the following Order:

**DATE OF ELECTION**


1. The election of councillors to fill the four vacant seats of the Banks and Torres Local Government Council shall commence on the 29th of May, 1984.


**RETURN OF CANDIDATURE**

2. Eligible persons may submit their declaration of candidature as from the date of signature of this Order until not later than 4.30 pm on the 11th of May, 1984 to the Banks and Torres Local Government Council Secretary or to the Principal Electoral Officer in Vila.

**COMMENCEMENT**

3. This Order shall come into force on the date of its signature.  
MADE this 27th day of April, 1984.

  
**MASING R. LAURU**  
Chairman

  
**MARCEL SAM**  
Member

MARCEL SAM

MARCEL SAM

REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE N°19 DE 1984 RELATIF A LA LOI SUR LA DECENTRALISATION

fixant la date du début de l'élection partielle au conseil provincial des Banks et Torres.

LE CONSEIL DES ELECTIONS LOCALS

ATTENDU QUE quatre sièges sont vacants au sein du conseil provincial des Banks et Torres, correspondant à une vacance dans chacun des conseils départementaux de Meralava, Gau-Merig, Mota et Motalava,

ATTENDU QUE des élections partielles doivent être organisées dans lesdits conseils départementaux pour pourvoir à ces vacances conformément à l'article 11 de la loi n° 11 de 1980 sur la décentralisation, et en vertu de l'article 8 de la loi n° 11 de 1980 sur la décentralisation telle que modifiée,

ARRETE

DATE DE L'ELECTION

1. L'élection visant à pourvoir aux quatre vacances au sein du conseil provincial des Banks et Torres commencera le 29 mai 1984.

DECLARATION DE CANDIDATURE

2. Les personnes éligibles peuvent déposer leur déclaration de candidature auprès du secrétaire du conseil provincial des Banks et Torres ou du secrétaire du bureau électoral à Port-Vila à compter de la date de signature du présent arrêté, et ce jusqu'au 11 mai 1984 à 16h30.

ENTREE EN VIGUEUR

3. Le présent arrêté entrera en vigueur à la date de sa signature.

MARCEL SAM  
Membre

MASING R. LAURU  
Président

FAIT le 27 avril 1984.

MASING R. LAURU  
Président

MARCEL SAM  
Membre